

## D ERGÄNZENDE INFORMATIONEN

### VERWENDUNG

Das Produkt ist zum Betrieb in der EU vorgesehen. Der Frequenzbereich 174-230 MHz ist in Deutschland anmelde- und gebührenfrei. In einigen Ländern unterliegt die Funkanlage Beschränkungen:



AT	BE	DK	ES	UK	
NL	IT	IE	LV	RO	

Stellen Sie vor dem Betrieb sicher, dass die gewünschten Frequenzen in Ihrer Region zugelassen sind. Weiterführende Informationen erhalten Sie bei Ihrer nationalen Behörde.

### EU-KONFORMITÄTSEKTLÄRUNG

Hiermit erklärt Steinigke Showtechnic GmbH, dass die Geräte der VHF-250-Serie die grundlegenden Anforderungen und die übrigen einschlägigen Bestimmungen der Richtlinie 2014/53/EU erfüllen. Die vollständige Konformitätserklärung ist unter [www.steinigke.de](http://www.steinigke.de) verfügbar.

### ENTSORGUNG

 Bitte das Produkt am Ende der Nutzungsdauer zur umweltgerechten Entsorgung einem örtlichen Recyclingbetrieb übergeben. Geräte, die mit  diesem Symbol gekennzeichnet sind, dürfen nicht im Hausmüll entsorgt werden. Entnehmen Sie evtl. eingelegte Batterien und entsorgen Sie diese über offizielle Sammelstellen getrennt vom Produkt. Für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an Ihren Händler oder die zuständige örtliche Behörde.

### BESTELLNUMMERN

13073012	VHF-250 Funkmikrofonset 179 MHz
13073013	VHF-250 Handmikrofon 179 MHz
13073014	VHF-250 Funkmikrofonset 214 MHz
13073015	VHF-250 Handmikrofon 214 MHz



[www.omnitronic.de](http://www.omnitronic.de)

## EN ADDITIONAL INFORMATION

### APPLICATIONS

This product is intended for use in the EU. The operation in the 174-230 MHz frequency range is license-free in Germany. This radio equipment is subject to restrictions in certain areas:



AT	BE	DK	ES	UK	
NL	IT	IE	LV	RO	

Prior to use, please make sure that the desired frequencies are approved and legal in your region. Consult your national authority for possible requirements.

### EU DECLARATION OF CONFORMITY

Steinigke Showtechnic GmbH hereby declares that the components of the VHF-250 series are in compliance with the essential requirements and other relevant provisions of Directive 2014/53/EU. The complete Declaration of Conformity can be found at [www.steinigke.de](http://www.steinigke.de).

### DISPOSAL

 When to be definitively put out of operation, take the product to a local recycling plant for a disposal which is not harmful to the environment.  Devices marked with this symbol must not be disposed of as household waste. Remove any inserted batteries and dispose of them separately from the product at an official collection point. Contact your retailer or local authorities for more information.

### ITEM NUMBERS

13073012	VHF-250 Wireless Mic Set 179 MHz
13073013	VHF-250 Handheld Microphone 179 MHz
13073014	VHF-250 Wireless Mic Set 214 MHz
13073015	VHF-250 Handheld Microphone 214 MHz